

OK Vendelboerne

Referat bestyrelsesmøde nr. 7/ 2015 onsdag d. 7. januar kl. 18.30

i klublokalet, Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig

Dagsorden:

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

Condesaften blev en succes, ca. 10 deltagere- Men introaften kan ikke stå alene – skal følges op, helst med sidemandsoplæring.

Juleløb: god opbakning. Kriterier for klubmesterskab er fortsat under udvikling: Forslag – udvalgte klubløb tæller med – KA har kendskab til OK Notoddens Excelprogram – kan overføre data fra udvalgte løb og derudfra kan man lave jagtstart til klubmesterskabet. 4 kategorier: dame, herre, damejunior og herrejunior. Desuden blev Harryprisen introduceret – godt initiativ fra Søren og Signe.

Nytårsløb: 80 deltagere, 1/2 delen kom udefra. Fortsat betales 20,- kr. for deltagelse inkl. forplejning.

Horsebækhus: Gl. lejekontrakt gennemgås. Forslag til ny lejekontrakt gennemgås. OKV afventer om jægerne fremover lejer jagten i Tornby. Vi anbefaler Skov & Naturstyrelsen at afvente tilsvarende. I forbindelse med udarbejdelse af ny kontrakt, foreslår vi at lave fællesmøde for de involverede parter. Præcisering af "ligestilling" og definering af "max adgang" ønskes. Ang. CCH (Cykelklubben Hjørring): Vi har ikke hjemmel til at lave aftaler med CCH. KA skriver til Skov & Naturstyrelsen og fremfører vores synspunkter. Kassereren betaler aktuel elregning, vi har modtaget. Susanne Arildsen (SA) vælges som repræsentant til kommende "husråd".

3. Generalforsamling:

Indkaldelse er udsendt – Kjeld udarbejder beretning – HBM finder info om årets medaljetagere – statistik fra PA – KA forhører Gro Glans om ordstyrer – Lene Bank sørger for forplejning

4. Økonomi:

Kassereren orienterer om det foreløbige årsregnskab samt forslag til budget. Forventede jubilæumsudgifter justeres ind. Aktuelt er der 110 medlemmer, heraf 3 passive og 15 < 25 år.

5. 40 års jubilæum 25/4-2015:

PA er tovholder på Findvej-delen. Tilmelding senest 11/1 til DOF, KA tilmelder

Festen: Ellen har kontakt til Ørnboell – får detaljeret tilbud om menu/ pris

Egenbetaling ud over klubtilskud på 150,- pr. person

Vin fra Brugsen i Tornby

Formanden holder festtalen

Hanne K. spørges om hun vil skrive festsang

Medlemmerne opfordres til at komme med festlige indslag til toastmasteren KA

Forhåndsorientering til medlemmerne laves af KA. Sendes i allemail.

SA spørger et "nyt" medlem, om vedkommende vil holde tale om os "set udefra".

Udstilling på biblioteket: Noget lignende som standen på Sportsmessen i Frederikshavn – info om OK Vendelboerne – kort udstilling skal være det primære – optakt til Findvej og jubilæum. Gro og Bent foreslås som tovholdere på biblioteket. KA spørger.

Annoncering: Vi afventer behov for avisannonce. Sender PUSH meddelelser på Hjørring Live, endvidere info på hjemmesiden, FB side + FB gruppen, HAS indslag (Hjørring antenneselskabs infokanal). Endvidere "artikel" til Vendeposten inkl. fotos

6. NJ2D 13-15/3-2016:

PA spørger Skov % Natur om syd delen af Kirkemilen må bruges (syd for Milen) Alternativt foreslås Højengran til 2. dagen i stedet for Tversted.

Stævneledelse: KA, Mogens Christensen (MC) – gerne 3. person. Susanne Nielsen foreslås.

Mål: Ann, Kirsten Holdensen m.fl.

Banelæggere: Flere forslag - Jørn Bachmann/ Hans Ingemann/ Erik Pedersen/ Thorkild Pedersen/ Finn Hørup spørges.

Start: Per Hauge

Pioner: Henning Bak-Mikkelsen

Kiosk: Hanne Bak-Mikkelsen

Stævnekontor: Gro Glans eller PA og Vivi Arildsen (VA)?

Beregning: Søren Theilgaard?

Økonomi: Henrik Ibsen?

Forløb: PA og VA eller Aage Thomsen?

KA forhører sig hos ovenstående

ALLE KLUBBENS MEDLEMMER HJÆLPER TIL VED 2-DAGES UNDTAGEN FORLØBERNE. INGEN TILMELDER SIG LØB, UNDTAGET UNGDOMSLØBERE.

7. Klubudvikling:

% aktuelle tiltag

8. Kommende aktiviteter:

Påskeløb 2.-4. april Mols: ingen fællesovernatning bestilt. Lene undersøger om der er noget at finde eller det er for sent. Prøver at booke noget til 2016 Rømmø

Første divisionsmatch 3/5 i Barrith – alle mand skal i skoven for at undgå nedrykningsmatch. Anden divisionsmatch er i september (6/9 i Rold i forbindelse med RB 2 dages??)

NJM lang 1. maj 2015: Jørn Bachmann ej spurgt endnu, alternativt vil KA gerne lægge baner. Kontrol: afventer – evt. Erik Pedersen eller Hans Ingemann?

Korttegnerdag: Først opslag på FB – vi mangler korttegnere! Herefter planlægge introdag. SA forfatter et opslag, KA slår op.

9. Børneattester:

Attest på Per Hauge OK

10. Kortudvalg:

Elkjær – Lene mangler hjælp til at vurdere skovens egnethed. KA, SA og Lene laver besigtigelse.

Nye korttegnere? Se ovenfor.

Kortkvalitet – vigtigt at holde fokus!

11. Skovudvalg:

Ang. Sæbygaard – ejeren fastholder gebyr på 1000,- kr. for at afholde klubløb – stik imod alle aftaler. Tidligere var det 150,- kr. OKV siger nej tak. KA orienterer DOF.

12. Træningsudvalg:

Enkelte ledige løb i foråret, MC sender allemail rundt

13. Presse/ PR:

Er Vendeposten på vej mod en stille død! Udgivet et nr. i år elektronisk. Ny redaktionsgruppe er påkrævet, hvis bladet skal fortsætte i sin nuværende form. Alternativt kan man udbygge FBside samt hjemmesiden. HBM forespørger Susanne Nielsen om hun vil være webredaktør. Fordrer input – evt. udarbejdelse af årshjul med foreningens aktiviteter.

14. Næste møde:

Dato fastsættes umiddelbart efter generalforsamlingen.

15. Evt:

Nye medlemmer til bestyrelsen – opfordring her til kom med indkaldelsen. Vi afventer GF...

NOU repræsentantskabsmøde 12. januar – Ellen, KA og HBM deltager.

DOF akademi i Ringe 24/1 – KA spørger Susanne Nielsen, om hun har lyst til stævnelederworkshop.

PA har fået 19.980,- kr. til Findvej i Ulvegravene/ Folkeparken – gennem Aktive ældre/ Veluxfonden og Friluftsrådet.

Mødet slut ca. 21.30

Referent Hanne Bak-Mikkelsen